

**SIARAN AKHBAR****UNTUK SIARAN SEGERA****ANIH BERHAD TUTUP SEMENTARA SIMPANG KE GENTING HIGHLANDS DARI  
KUALA LUMPUR**

*~Penutupan Bagi Memberi Laluan Kerja-Kerja Kecemasan Pihak Digi ~*

**KUALA LUMPUR, 21 FEBRUARI 2023** – ANIH Berhad, pengendali Lebuhraya Kuala Lumpur - Karak (KLK) dan Lebuhraya Pantai Timur Fasa 1 (LPT1) akan menutup laluan simpang masuk ke Genting Highlands dari Kuala Lumpur di KM 36.5, pada 22 Februari bermula jam 11 pagi sehingga jam 4 petang bagi memberi laluan kepada kerja-kerja pembaikan kecemasan Digi di kawasan tersebut.

Para pengguna yang ingin ke Genting Highlands boleh menggunakan laluan pusingan U selepas terowong Genting Sempah untuk meneruskan perjalanan ke destinasi. Walau bagaimanapun, ANIH Berhad akan membuka laluan tersebut sekiranya perlu demi memastikan kelancaran trafik. Para pengguna juga dinasihatkan untuk merancang perjalanan pada waktu tersebut selesai mereka.

Bagi mendapatkan informasi tepat dan terkini, sila ikuti saluran rasmi media sosial ANIH Berhad di Facebook (@Lebuhraya Pantai Timur) dan Twitter, (@LPTTrafik) serta Lembaga Lebuhraya Malaysia di *Twitter* (@llmtrafik) dan *Facebook* (@Lembaga Lebuhraya Malaysia) . Untuk sebarang kecemasan, sila hubungi LPT - Line di 1-700-818-700 atau LLM di 1800-88-7752.

-TAMAT-

**Tentang ANIH Berhad**

ANIH Berhad adalah pemegang konsesi Lebuhraya Pantai Timur (LPT) yang merangkumi komponen Lebuhraya Kuala Lumpur-Karak (KLK) dan Lebuhraya Pantai Timur Fasa 1 (LPT 1), sepanjang 243.5 kilometer (KM). Bermula dari Gombak di KM 19.2 Lembah Klang hingga ke Jabor di KM 250.6 Terengganu. LPT menyingkatkan masa perjalanan, dari Lembah Klang ke bandar-bandar utama di sebelah Pantai Timur, terutamanya ke Kuantan. Operasi tol dan penyelenggaraan rangkaian-rangkaian lebuhraya ANIH Berhad diurus oleh Kumpulan MTD.

**Hubungi Jabatan Komunikasi Korporat Kumpulan :**

**Mohamad Syukri Saringat**  
Pengurus

Mobile: 012-913 8245

Email: syukri.saringat@mtdgroup.com.my

**Nur Mysarah Rosli**  
Eksekutif

Mobile: 012-913 9858

Email: mysarah.rosli@mtdgroup.com.my

**Haziq Hasifi Zahari**  
Eksekutif

Mobile: 012-913 9738

Email: haziq.zahari@mtdgroup.com.my

**ANIH BERHAD TO TEMPORARILY CLOSE SLIP ROAD TO GENTING HIGHLANDS FROM  
KUALA LUMPUR**

*~Closure To Facilitate Emergency Request Work From Digi ~*

**KUALA LUMPUR, 21 FEBRUARY 2023** – ANIH Berhad, the operator of the Kuala Lumpur-Karak Highway (KLK) and the East Coast Expressway Phase 1 (ECE1) will be temporarily closing the slip road to Genting Highlands from Kuala Lumpur at KM36.5 on the 22<sup>nd</sup> of February from 11 am – 4 pm to facilitate emergency repair works by Digi at the location.

Travelers are advised to use the dedicated U-turn after the Genting Sempah tunnel to proceed on their journey. ANIH Berhad however will reopen the road if necessary, to ensure manageable traffic flow in the area. The company would also like to advise its users to plan their journey ahead during this period.

To get accurate and up-to-date information, please follow ANIH Berhad's official social media channels on Facebook (@Lebuhraya Pantai Timur) and Twitter, (@LPTTrafik) as well as the Malaysian Highway Authority on Twitter (@llmtrafik) and Facebook (@Lembaga Lebuhraya Malaysia). For any emergencies, please contact LPT - Line at 1-700-818-700 or LLM at 1800-88-7752.

-END

**About ANIH Berhad**

ANIH Berhad is the concessionaire holder of the East Coast Expressway (ECE) which encompasses 234.5 KM of the highway including components of the Kuala Lumpur-Karak Highway (KLK) and East Coast Expressway Phase 1 (ECE 1). Beginning from Gombak at KM 19.2 in the Klang Valley to Jabor at KM 250.6 in Terengganu, LPT shortens travel time, from Klang Valley to the main cities on the East Coast, especially Kuantan. Toll operations and maintenance of ANIH Berhad highway networks are managed by MTD Group.

**Contact Group Corporate Communications Department:**

**Mohamad Syukri Saringat**  
Manager

Mobile: 012-913 8245

Email: syukri.saringat@mtdgroup.com.my

**Nur Mysarah Rosli**  
Executive

Mobile: 012-913 9858

Email: mysarah.rosli@mtdgroup.com.my

**Haziq Hasifi Zahari**  
Executive

Mobile: 012-913 9738

Email: haziq.zahari@mtdgroup.com.my

**ANIH 有限公司将关闭从吉隆坡到云顶高原的交界路口**  
~关闭交界路口 以便Digi 公司展开紧急工作~

吉隆坡， 2023年2月21日 - 吉隆坡加叻大道（KLK）和第一东海岸大道（LPT1） 特许经营公司 ANIH 有限公司将于明天（2月22日）上午11点至下午4点关闭从吉隆坡（KM 36.5）到云顶高原的交界路口，以便Digi 公司展开紧急工作。

从吉隆坡欲前往云顶高原的道路使用者，可在穿行云顶隧道后掉头前往目的地。ANIH 有限公司将在必要时开放该路口，以确保交通顺畅。同时，也建议道路使用者计划他们的行程，以确保在此期间出行方便。

为了获得准确和最新的信息，请关注 ANIH 有限公司 在 脸书上的官方社交媒体频道（@Lebuhraya Pantai Timur）和推特（@LPTTrafik）以及马来西亚大道委员会在推特（@llmtrafik）和脸书（@Lembaga Lebuhraya Malaysia）上。如有任何紧急情况，请拨打 LPT - 热线 1-700-818-700 或 LLM 热线 1800-88-7752。

-完-

**关于 ANIH 有限公司**

ANIH 有限公司是东海岸大道 (LPT) 的特许经营商，该大道是由吉隆坡-加叻大道路 (KLK) 和东海岸大道 (LPT 1) 组成的，全长 243.5 公里 (KM)。从 KM 19.2 巴生谷的鹅唛到 KM 250.6 登嘉楼的雅姆，LPT 缩短了从巴生谷到东海岸主要城市，尤其关丹的旅行时间。ANIH 有限公司大道的收费运营和维护由 MTD 集团管理。

**Contact Group Corporate Communications Department:**

**Mohamad Syukri Saringat**  
Manager

Mobile: 012-913 8245

Email: syukri.saringat@mtdgroup.com.my

**Nur Mysarah Rosli**  
Executive

Mobile: 012-913 9858

Email: mysarah.rosli@mtdgroup.com.my

**Haziq Hasifi Zahari**  
Executive

Mobile: 012-913 9738

Email: haziq.zahari@mtdgroup.com.my